
 

  

Protokollstyremøte nr:  8– 2024  

 

Dato 25.11 kl. 20.00 2024 Møtested: Teams 

Innkalte: 

 

Til stede: 

Forfall: 

Berit Engnes, Anniken S. Volden, Anne Marie Madssveen, Kai Ove Skaftnesmo, 
Andreas Bachmann, Bodil Nergaard, Vivian Bruun, Thea Fjelldal, Heidi Pedersen 
 

 

Vivian Bruun 

 
Sak nr Innhold Ansvarlig 

Sak 66/24 
Godkjenning av innkalling og agenda. Vedtak: 
godkjent 

Berit 

Sak 67/24 

Innkommen post: 
 
Vi har fått epost fra NKK som påpeker at Norske redningshunder 
(NRH) har gjort endringer i utdannings/godkjenningsløpet sitt som 
gjør at brukskrav for deltakelse i bruksklasse og/eller 
championatkrav ikke lenger er i samsvar med registrerte regler 
hos NKK. Vi er forespurt å endre kravet slik at det samsvarer med 
NRH’s praksis. 
 
Vedtak:  
Bodil og Heidi får ansvar for å utforme saken til presentasjon på 
årsmøte. 
 
Styret har mottatt en forespørsel hvorvidt vi kan ta stilling til bruk 
av en test som kan avsløre kunstig farging av pels i forbindelse 
med eksteriørutstillinger. Denne testen har vært brukt på 
utstillinger i regi av den italienske raseklubben.  
 
Vedtak: 
Styret foreslår at vi i første omgang i samråd med ASU formulerer 
en henvendelse til NKK for å orientere oss om hvilke tanker de 
kunne ha rundt dette. 
 
NKK har fått en ny prisliste for 2025 der påmeldingsavgiften til 
NKK sine utstillinger samt andre priser er økt vesentlig og utover 
KPI. 
 
Vedtak: 
Vi forfatter en mail til NKK for å utrykke vår bekymring rundt de 
økte prisene. Vi etterspør og en tilbakemelding på hvordan 
saksgangen og vurderingene for prisøkningene har vært. 
 
 
Orientering rundt annen tilsendt epost: 

Berit 
Alle 



Kommunikasjon fra ISPU vedrørende endringer i reglement for 
IGP er videresendt til Vidar Haarberg vår resursperson for bruks 
og sportshundaktiviteter.  

Styret har fått tilsendt brukshund og mentaltester. Styret samler 
disse i en undermappe “resultater” i styrets interne TEAMS kanal. 

 
Styret vil og legge ut en notis angående oppdaterte eposter på 
hjemmesiden. 
 

Sak 68/24 
Orientering økonomi 
Regnskap pr. 31.12.24 er sendt styremedlemmene 

Anne Marie 

Sak 69/24 

Status årshjul 

Årshjulet er ferdigstillt og delt på styrets TEAMS kanal.  

Vedtak: 

Tatt til orientering, eventuelle oppgaver som måtte mangle legges 
til av de enkelte styremedlemmer. 

Anne Marie, 
Kai Ove 

Sak 70/24 

Status veileder spesialer 
 
Veileder for spesialer er delt på styrets TEAMS kanal.  
 
Vedtak: 
Veilederen gjennomgås av alle styremedlemmer før den legges ut 
på styrets webside. 
 

Kai Ove, 
Vivian 

Sak 71/24 

Klubbvinner  

Klubbvinnerkort deles ikke lenger ut fysisk. Styret foreslår derfor å 
redigere tekst på hjemmesiden hvor det refereres til utdeling av 
klubbvinnerkort. 

Vedtak:  

Tekst på hjemmesiden redigeres til å gjenspeile dagens praksis. 

Det har kommet forslag om å gi 2BHK/2BTK 
«klubbvinnerkort/napp» hvis BIR/BIM allerede er klubbvinner, hva 
tenker vi om det? Per i dag har vi ingen liste over hvilke hunder 
som har blitt tildelt klubbvinnertittel. 

Vedtak: Enstemmig vedtak for at kun BIR og BIM skal være 
tellende da klubbvinnertittelen skal henge høyt. Administrivt ville 
og eventuelle endringer vært omstendige å følge opp. Styret 
starter med utarbeiding av en liste over klubbvinnere. 

Berit 
Alle 

Sak 72/24 

Til orientering: 
Valgkomiteen er nå fulltallig og ser slik ut: 
Leder 2 år Tove Melin 
Medlem 1 1 år Ailin Bakkene 
Varamedlem 1 år Guri Anne Ryeng-Berglund  
Dette er publisert på hjemmesiden. 
Valgkomiteen er og blitt kontaktet for forberedelser til årsmøte. 
 
Vedtak: Tatt til orientering 

Berit 



Sak 73/24 

ASU  
 
Orientering rundt status for medlemer til å representere 
dvergschnauzer og Riesen: 
 
Helene Rudningen har sagt ja til å være representant for 
Schnauzer, hun fortsetter også med å representere Riesen fram til 
vi får inn de medlemmene vi trenger. 
 
Vedtak: 
Tatt til orientering. For DS har vi noen navn på blokken vi 
kontakter. For Riesen kontakter vi avdelingene for å høre om de 
har noen forslag til kandidater. Informasjon om ASU-medlemmer 
og kontaktinfo holdes fortløpende oppdatert på hjemmesiden. 

Berit 

Sak 74/24 

Status årskonkurranser 
 
Det er blitt gjort endringer i skjemaet for Årets allround hund da 
skjemaene som forelå fremsto mangelfulle. Redigert utgave vil 
omfatte flere disipliner som hører til bruksgrenene, det vil gi flere 
medlemmer mulighet til å delta i konkurransen. 
 
 
Vedtak: 
Endringene for årskonkurransen ”Årets allround hund” 
kvalitetsikres internt før de sendes ut på høring og publisering på 
hjemmesidene. Revidert utgave vil gjelde fra 2024. Vi jobber 
videre med utkast til konkurransene Årets junior, Årets oppdretter, 
Årets oppdretter allroundhund, målet er at disse konkurransene 
skal ut på høring i begynnelsen av 2025, og gjeldene fra 2025. 

Anniken, 
Bodil,Heidi 

Sak 75/24 

 
Orientering rundt de nye digitale verktøyene styret har til rådighet 
med overgang til Microsoft og hvordan vi kan bruke disse til lettere 
å finne, lagre og dele informasjon samt samhandle digitalt rundt 
revidering av dokumenter. 
Sekretær har utarbeidet en AI chat robot styret kan bruke til 
orientering i tidligere protokoller og styredokumenter. 
 
Vedtak:  
Tatt til orientering 

Kai Ove 

Sak 76/24 

Unntatt offentlighet: 
 
 
 

Alle 

Sak 77/24 

 
Deltagelse på NKK sitt organisasjonskurs 14.-15. desember 
Oppfølging av sak 62/24 
 
Vedtak: 
Fra styret deltar Anniken Volden på NKK sitt organisasjonskurs. 
 

Alle 

Sak 78/24 

Eventuelt: 
 

- Dato Årsmøte: 
Vedtak: Berammet til 6.april kl 18.00 og kjøres digitalt. Berit minner 
avdelingene på å starte planleggingen av sine årsmøter. 

 
- Saker til publisering på hjemmesiden/fb: 

Vedtak:  

Alle 



Vi legger ut høring på revidering av Årets Allround hund, innspill til 
representant for Riesen i ASU og kunngjøring av dato for Årsmøte 
i NSBK. 

Sak 79/24 

 
Nytt møte 
 
Berammet til torsdag 9.Januar kl 20.00 

Alle 

 
 


